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Protokół Nr 40/22 z dnia  25 maja 2022 roku 

  

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta Grajewo tj.: Komisji Budżetu, 

Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Spraw Społecznych, odbytego w dniu 

25 maja 2022 roku. Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta 

Grajewo. Strażacka 6A.  

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Rady Miasta Grajewo.    

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 12.40 

Stan liczbowy członków Komisji – 18 radnych 

Obecnych – 18 radnych 

W posiedzeniu udział wzięli Radni/Członkowie trzech stałych Komisji w składzie:  

1. Pan Babul Tomasz 

2. Pani Chrzanowska Aneta Ewa 

3.Pan Ciechanowicz Andrzej 

4.Pani Jagielska Henryka 

5. Pani Ksepko- Kurkowska Julia Klaudia  

6.Pani Nietupska Elżbieta 

7.Pan Niewiarowski Andrzej 

8.Pan Obrycki Paweł 

9.Pani Opara Anna 



10.Pan Paszkowski Piotr 

11.Pan Purwin Daniel 

12. Pan Purzeczko Krzysztof   

13.Pan Siejda Tomasz 

14.Pani Siwik- Karwowska Agnieszka 

15.Pan Skawski Arkadiusz Zbigniew 

16.Pani Stefańska Monika 

17.Pan Wielgat Mariusz 

18.Pan Zalewski Paweł Filip 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./. 

Goście:  / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./   

Ad 1. 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji:  

1/ Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji Budżetu RM 

2/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

3/  Daniel Purwin–  Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  RM 

 spośród siebie wyłonili przewodniczącego obrad: 

Pana Andrzeja Niewiarowskiego – Przewodniczącego Komisji Budżetu RM, który 

dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie 

przybyłe osoby. Stwierdził, że na stan 18 radnych/członków trzech stałych Komisji, 



aktualnie  w posiedzeniu bierze udział 17 radnych (na podstawie listy obecności), co 

stanowi o prawomocności obrad ( kworum).  

Ad 2. 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz  z materiałami na posiedzenie 

Komisji  - w wersji elektronicznej (tablety). 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Informacja na temat realizacji planów miejscowych zagospodarowania 

przestrzennego miasta Grajewo. 

4. Informacja na temat wykonania budżetu miasta za I kwartał 2022 r. 

5. Informacja na temat stanu dróg miejskich po okresie zimowym, utrzymaniu dróg 

i zakresie prac remontowych. 

6. Informacja na temat stanu oświetlenia miasta. 

7.Sprawozdanie z realizacji rocznego Programu współpracy miasta Grajewo                       

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 r. 

8. Informacja na temat realizacji zadań wynikających z Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2021 r., w tym funkcjonowania Klubu „Zdrowie i Trzeźwość’ oraz 

działalność świetlicy socjoterapeutycznej. 



9. Informacja na temat działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za lata 2021 – 

2022. 

10. Informacja na temat funkcjonowania kaplicy pogrzebowej PUK Sp. z o. o. 

w Grajewie. 

11. Informacja na temat stanu przygotowań do obchodów „Dni Grajewa 2022”. 

12. Informacja na temat funkcjonowania w 2021 r. Zakładu Administracji Domów 

Mieszkalnych w Grajewie oraz informacja na temat zasobów mieszkaniowych 

miasta. 

13. Informacja na temat zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków 

realizowanego przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji w aspekcie rzeczowo-

finansowym w 2021 r. 

14. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ulicy płk. Tadeusza Falewicza 

na działkach nr 2031/23, 2031/24, 2031/65, 2031/66, 20312/67, 2031/68, 2031/69, 

2031/115, 2031/117, 2031/118, 2031/119 obręb 001 w Grajewie;  

b) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

miasto Grajewo oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych;  

c) regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez miasto Grajewo; 

d) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2022 r. 

15. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie posiedzenia. 



Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek lub propozycję do 

zaproponowanego porządku obrad? W związku z brakiem zgłoszeń stwierdził, że 

porządek obrad będzie realizowany  zgodnie z podaną Państwu radnym treścią.  

Ad 3.  

Informacja na temat realizacji planów miejscowych zagospodarowania 

przestrzennego miasta Grajewo. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 4 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Gospodarki Komunalnej RM ( Plan pracy na 2022 rok) 

referują: p.o. Naczelnika WNP UM, Iwona Poniatowska 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu 

pt.:”Informacja na temat realizacji planów miejscowych 

zagospodarowania przestrzennego miasta Grajewo.” 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Do zabrania głosu 

jako pierwszy zgłosił się Pan Radny Arkadiusz Zbigniew Skawski. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał Burmistrza o przebieg prac związanych                    

z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego terenu położonego na os. 

Centrum w Grajewie? 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: wyjaśnił, że w jego ocenie w związku                               

z planowaną  przebudową ulic w centrum miasta kontynuowanie prac nad planem 

jest bezcelowe, ponieważ nieznane są centralne rozwiązania komunikacyjne                         

w centrum miasta, a tym samym ich konsekwencje dla ulicy Ełckiej i Kopernika. 



Będąc przy głosie nawiązał też do kwestii zrealizowania tzw. Centrum 

Przesiadkowego na terenie byłego dworca PKP, bądź też w przypadku fiaska tego 

pomysłu pojawi się konieczność rozwiązania tej kwestii i ulokowania ww. Centrum 

na innym terenie np. tu gdzie znajdują się murowane garaże przy ul. Strażackiej. 

Przedstawił także stan realizacji prac rewitalizacyjnych w centrum miasta, zwracając 

uwagę na wielkość zadań do wykonania na tym terenie, w szczególności dalsze 

prace rozbiórkowe. 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły informację na temat realizacji 

planów miejscowych zagospodarowania przestrzennego miasta Grajewo. 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad:ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

Ad 4.  

Informacja na temat wykonania budżetu miasta za I kwartał 2022 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 5 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Budżetu RM  ( Plan pracy na 2022 rok) 

referują: Główna Księgowa, Monika Dziejma 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu 



pt.:”Informacja na temat wykonania budżetu miasta za I kwartał 2022 r.” 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Do zabrania głosu  

zgłosił się radny Arkadiusz Zbigniew Skawski. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał o zadanie inwestycyjne dot. budowy 

nawierzchni i infrastruktury technicznej w części ulicy Elektrycznej ( dokumentacja), 

za kwotę 30 tys. zł ? 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: wyjaśnił radnemu, że pojawiła się możliwość 

sfinansowania tego wydatku ze środków zewnętrznych, dlatego zadanie 

wprowadzono do realizacji by zakończyć w ten sposób całość ul. Ekologicznej i jej 

połączenie z ul. Kopernika. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał Burmistrza o bliższe informacje dot. 

przebiegu projektowanego łącznika między drogą S16, która miałaby przebiegać                   

w pobliżu Grajewa od  węzła Guty na południe? 

Burmistrz, Dariusz Latarowski:  w odpowiedzi przedstawił ogólny zarys projektowy    

w zakresie dot. tej kwestii, zaznaczając, że szczegółowe informacje poparte 

ilustracją graficzną przedstawi na dzisiejszej sesji w swoim wystąpieniu. Następnie 

rozdał radnym materiały opisowe  i graficzne odnoszące się do tej ważnej dla miasta 

sprawy.  

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał o stan realizacji montażu kamer 

monitoringu w Klubie Seniora? 

Burmistrz, Dariusz Latarowski:  odpowiedział, że system monitoringu już funkcjonuje 

i spełnia swoje zadanie. Ponadto, trwają prace nad porozumieniem pomiędzy 



Miastem i Komendą Powiatowej Policji w Grajewie dot. udostępnienia Policji wglądu 

do bieżącej obserwacji kamer monitoringu będących własnością miasta                                

i znajdujących się głównie w Parku Solidarności, w Parku przy ul. Woj. Polskiego, na 

terenie SP nr 4 i w innych miejscach publicznych. 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły informację na temat  wykonania 

budżetu miasta za I kwartał 2022 r. 

 / głosowanie:   15 -głosów-za,  1-przeciw,  1-wstrz. się. / 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad:ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

Ad 5.  

Informacja na temat stanu dróg miejskich po okresie zimowym, 

utrzymaniu dróg i zakresie prac remontowych. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 6 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja  Gospodarki Komunalnej RM  ( Plan pracy na 2022 rok) 

referują: Naczelnik WGK UM, Ewa Zyskowska - Banach 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu 

pt.:”Informacja na temat stanu dróg miejskich po okresie zimowym, 

utrzymaniu dróg i zakresie prac remontowych.” 



Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Do zabrania głosu  

zgłosiła się Radna Elżbieta Nietupska. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Elżbieta Nietupska: 

zwróciła uwagę, że ul. Działkowa jest zbyt wąska  w stosunku do ruchu pojazdów 

przemieszczających się tą droga. 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: ad vocem odpowiedział radnej podkreślając, że 

wspomniana ulica jest wystarczająco szeroka do ruchu lokalnego pojazdów, które 

mogą się po niej poruszać. Natomiast podkreślił, że ulica ta nie jest przeznaczona 

do ruchu ciężkich samochodów.  

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał ile razy w ciągu roku miasto daje 

zlecenie na równanie dróg gruntowych, w tym dróg dojazdowych do garaży? 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że wg potrzeb, biorąc pod uwagę 

warunki pogodowe i możliwości finansowe budżetu.  

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły informację na temat  stanu dróg 

miejskich po okresie zimowym, utrzymaniu dróg i zakresie prac 

remontowych. 

 / głosowanie:   15 -głosów-za,  2-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad:ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   



 

Ad 6.  

 Informacja na temat stanu oświetlenia miasta. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 7  do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Budżetu RM   ( Plan pracy na 2022 rok) 

referują:Naczelnik WGK UM, Ewa Zyskowska - Banach 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu pt.:                   

” Informacja na temat stanu oświetlenia miasta.” 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? O głos poprosiła 

radna Elżbieta Nietupska. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Elżbieta Nietupska: 

zapytała, czy zakończone zostały prace związane z modernizacją oświetlenia 

ulicznego miasta i czy istnieją dane wskazujące na oszczędności w wydatkowaniu 

środków publicznych na ten cel? 

Zastępca Burmistrza, Maciej Paweł Bednarko: odpowiedział, że modernizacja 

oświetlenia ulicznego została zakończona w ubiegłym roku i oczywiście przyniosło to 

znaczące oszczędności finansowe. Dodał, że lokalnie trwają jeszcze w rożnych 

częściach miasta prace mające na celu doświetlenie przejść dla pieszych                              

i uzupełnienie oświetlenia w Parku przy ul. Woj. Polskiego.  

Burmistrz, Dariusz Latarowski: potwierdził znacznie mniejsze zużycie energii 

elektrycznej  przez system lamp ledowych, ale jednocześnie dodał, że znacząco 



wzrosły ceny energii elektrycznej.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych: zwróciła uwagę na fakt, że obecnie 

funkcjonujące oświetlenie jest oszczędniejsze ale jednocześnie ulice i place miasta 

są mniej oświetlone. Zasugerowała rozważenie zwiększenia mocy tych lamp, jeżeli 

istnieje taka możliwość. 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że lampy ledowe w odróżnieniu od 

lamp sodowych działają punktowo,  stąd takie wrażenie. Następnie poprosił radnych 

o zgłaszanie lokalizacji które należałoby lepiej doświetlić.  

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: wtrącił uwagę, że w innych miastach 

stosuje się po 2 lampy na jednym słupie oświetleniowym. Dodał,że lampy uliczne                

o nowoczesnym designie są uniwersalne i pasują do większości przestrzeni 

miejskich.  

Radny, Krzysztof Purzeczko: zawnioskował o lepsze oświetlenie ulicy Nowo Osiedle.  

Burmistrz, Dariusz Latarowski: potwierdził zasadność wystąpienia radnych                                

i zgłaszania przez nich uwag, po czym dodał, że ich opinie w miarę możliwości będą 

uwzględniane po przeprowadzeniu konsultacji i uzyskaniu zgody od projektanta 

systemu oświetlenia. 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły informację na temat  stanu 

oświetlenia miasta 



 / głosowanie:   14 -głosów-za,  0-przeciw,  3-wstrz. się. / 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad:ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

Ad 7.  

Sprawozdanie z realizacji rocznego Programu współpracy miasta Grajewo                       

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2021 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr  8 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja  Spraw Społecznych RM  ( Plan pracy na 2022 rok) 

referują:  Naczelnik WO UM, Emilia Piwko 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu pt.:                   

”Sprawozdanie z realizacji rocznego Programu współpracy miasta 

Grajewo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2021 r. 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? O głos poprosiła 

Radna Julia Klaudia Ksepko- Kurkowska. 

Radna, Julia Klaudia Ksepko- Kurkowska: zapytała Burmistrza o powody odrzucenia 

oferty konkursowej złożonej przez Fundację Instytut Białowieski? 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: wyjaśnił, że przedmiotowa fundacja złożyła ofertę 



niezgodną z treścią zapytania, a co do zasady oferty w postępowaniach 

konkursowych ogłaszanych przez Burmistrza mogą składać organizacje 

pozarządowe oraz podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie  prowadzące działalność nie tylko na terenie 

Grajewa, ale na terenie całej Polski.  

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły sprawozdanie z realizacji 

rocznego Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy                      

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 r. 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad:ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

Ad 8.  

Informacja na temat realizacji zadań wynikających z Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 r., w tym funkcjonowania Klubu 

„Zdrowie i Trzeźwość’ oraz działalność świetlicy socjoterapeutycznej. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 9 do prot./ 



wnioskodawca:  Komisja  Spraw Społecznych RM  ( Plan pracy na 2022 rok) 

referują: Pełnomocnik Burmistrza ds RPA, Anna Krysztofik 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu pt.:                   

”Informacja na temat realizacji zadań wynikających z Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 r., w tym funkcjonowania Klubu 

„Zdrowie i Trzeźwość’ oraz działalność świetlicy socjoterapeutycznej.” 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Do zabrania głosu 

zgłosił się Radny Arkadiusz Zbigniew Skawski. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał, czy i w jaki sposób jest realizowany 

wcześniejszy wniosek radnych dot. partycypacji innych gmin w kosztach 

funkcjonowania Klubu „AA” prowadzonego w Grajewie do którego uczęszczają 

mieszkańcy sąsiednich gmin? 

Kierownik Klubu ”Z.iT.”, Waldemar Wieczorek: odpowiedział, że trwają  

przygotowania do podpisania porozumienia z gminami których to dotyczy,                             

z wyjątkiem gm. Szczuczyn, która we własnym zakresie organizuje zajęcia 

terapeutyczne.  

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zapytał o harmonogram kontroli punktów 

prowadzących detaliczną i gastronomiczną sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie miasta Grajewo? 

Naczelnik WO UM, Emila Piwko: ad vocem poinformowała, że odpowiedzi udzieli  

pani A. Krysztofik Pełnomocnik Burmistrza ds. RPA na dzisiejszej sesji.  



Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zwrócił uwagę, iż w złożonym sprawozdaniu 

brakuje informacji dot. sytuacji finansowej. 

Przybyła na posiedzenie  Anna Krysztofik, Pełnomocnik Burmistrza ds. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii udzieliła 

odpowiedzi na wcześniej zadane pytania  przez Radnego Skawskiego. 

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zadał kolejne pytanie dot. przebiegu kontroli 

punktów alkoholowych? 

Pełnomocnik Burmistrza ds. RPA, Anna Krysztofik: przedstawiła szczegółową 

informację dot. zakresu  i przebiegu kontroli zawartej w przepisach ustawy                            

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałania alkoholizmowi. 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły  informację na temat realizacji 

zadań wynikających z Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 r.,       

w tym funkcjonowania Klubu „Zdrowie i Trzeźwość’ oraz działalność 

świetlicy socjoterapeutycznej. 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad:ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

 



Ad 9.  

Informacja na temat działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za lata 

2021 – 2022. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 10  do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja  Spraw Społecznych RM  ( Plan pracy na 2022 rok) 

referują: Inspektor WO UM, Aneta Gardynecka 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu pt.:                   

”Informacja na temat działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za lata 

2021 – 2022.” 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie w sprawie przyjęcia 

ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły  informację na temat działalności 

Zespołu Interdyscyplinarnego za lata 2021 – 2022.” 

 / głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad:ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

Ad 10.  

Informacja na temat funkcjonowania kaplicy pogrzebowej PUK Sp. z o. o. 

w Grajewie. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 



/ Informacja stanowi Zał. Nr 11 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Budżetu RM  ( Plan pracy na 2022 rok) 

referują:  Prezes PUK Sp. z o.o., Mirosław Mielczarek 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu pt.: 

„Informacja na temat funkcjonowania kaplicy pogrzebowej PUK Sp.                              

z o. o. w Grajewie. Następnie udzielił głosu Radnemu Pawłowi Filipowi 

Zalewskiemu. 

Radny, Paweł Filip Zalewski: zapytał, dlaczego informacja przedstawiona przez 

Spółkę PUK mająca w założeniu dotyczyć przychodów i kosztów funkcjonowania 

Kaplicy Pogrzebowej przy ul. Pułaskiego 15 w Grajewie w 2021 roku nie zawiera 

danych finansowych? Kontynuując wątek tematyczny poprosił o przedstawienie 

sytuacji finansowej tej jednostki przez Prezesa Zarządu PUK. 

Prezes Zarządu PUK Sp. z o.o., Mirosław Mielczarek: odpowiadając Radnemu 

Zalewskiemu podał ogólne dane dot. zadań i funkcjonowania budynku usługowego   

z przeznaczeniem na cele kultu religijnego informując, że kaplica pogrzebowa jest 

integralną częścią Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o., a jej przychody             

i koszty rozliczna są w odniesieniu do całej działalności Spółki. Dodał, że przychody 

uzależnione są  od ilości zorganizowanych pochowków  i ceremonii pogrzebowych 

oraz dodatkowych czynności zleconych przez rodziny osób zmarłych.  Kontynuując 

wątek tematyczny, podał ogólne składniki kosztów zaznaczając, że w sytuacji 

konkurencji rynkowej panującej w tym sektorze  usług nie może ujawniać danych 

które mogłyby wpłynąć negatywnie na sytuację finansową Spółki. Ponadto 

poinformował, że Spółka zajmuje się także administrowaniem cmentarza 



komunalnego.  

Radny, Paweł Filip Zalewski: zapytał, czy prowadzona działalność przynosi Spółce 

zyski czy straty? 

Prezes Zarządu PUK Sp. z o.o.: odpowiedział, że podejmowane przez władze Spółki 

działania mają na celu zapobieganie ewentualnym stratom.  

Burmistrz, Dariusz Latarowski: zapytał Prezesa Mielczarka o wynik działalności Spółki 

za 2021 rok? 

Prezes Zarządu PUK Sp. z o.o., Mirosław Mielczarek: odpowiedział, że rok obrotowy 

2021 zakończył się wynikiem dodatnim - 394 tys. zł netto. 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: zaznaczył, że Spółka posiada własny organ nadzorczy 

w postaci Rady Nadzorczej, organ zarządzający w postaci Zarządu Spółki oraz 

Zgromadzenie Wspólników jako właściciela. Szczegółowe informacje dotyczące tej 

szczególnej działalności, ze względu na dużą konkurencję, mogą stanowić tajemnicę 

handlową tejże Spółki, zatem są one przekazywane wyłącznie Radzie Nadzorczej                      

i Zgromadzeniu Wspólników. Wskazał, że radnym umożliwia się dostęp do ogólnych 

informacji. Podkreślił, że należy pamiętać o tym ,że istotny wpływ na wielkość zysku 

Spółki ma realizacja przez nią zobowiązań finansowych będących konsekwencją 

kredytu zaciągniętego na budowę Kaplicy Pogrzebowej. Na zakończenie powiedział, 

że wynik finansowy jednoosobowych spółek miasta Grajewo jest dodatni.  

Prezes Zarządu PUK Sp. z o.o., Mirosław Mielczarek: jeszcze raz podkreślił, że 

sytuacja Spółki jest stabilna i nie występują żadne zagrożenia.  

Burmistrz, Dariusz Latarowski: poinformował także radnych o przygotowaniach do 



ogłoszenia przetargu na odbiór odpadów komunalnych. Ponadto poinformował                        

o przygotowaniu Spółki PEC i ZWiK do złożenia wniosków do organów regulacyjnych 

na nowe taryfy na ciepło, wodę i ścieki. Dodał, że na wysokość zatwierdzonych taryf 

wpływ Miasta jest ograniczony, ale odium za ewentualnie wysokie podwyżki i tak 

spadnie na władze miasta.  

Radny, Arkadiusz Zbigniew Skawski: zwrócił uwagę na niespójność zapisów w planie 

pracy komisji i rady miasta  dot. przychodów funkcjonowania Kaplicy Pogrzebowej        

a przedstawionym przez Spółkę materiałem informacyjnym.  

 Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły  informację na temat 

funkcjonowania kaplicy pogrzebowej PUK Sp. z o. o. w Grajewie. 

 / głosowanie:   13 -głosów-za,  2-przeciw,  3-wstrz. się. / 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad:ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

Ad 11.  

Informacja na temat stanu przygotowań do obchodów „Dni Grajewa 

2022”. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 12 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Spraw Społecznych RM  ( Plan pracy na 2022 rok) 



referują: Dyrektor GCK, Tomasz Dudziński 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu 

pt.:”Informacja na temat stanu przygotowań do obchodów „Dni Grajewa 

2022” 

Następnie zapytał Dyrektora GCK p. Tomasza Dudzińskiego, czy zakończone są już 

przygotowania do obchodów „Dni Grajewa 2022”? 

Dyrektor GCK, Tomasz Dudziński: ad vocem udzielił odpowiedzi informując, że GCK  

dobrze jest przygotowane do ww. imprezy z tym, będzie znacznie drożej. 

Poinformował także, że w przypadku istotnego wzrostu w przyszłym roku płacy 

minimalnej będzie zmuszony do zwolnienia części pracowników, oczywiście                        

w przypadku gdy Organizator (Miasto) nie zwiększy kwoty dotacji.  

Burmistrz, Dariusz Latarowski: wspomniał o niedoborach środków finansowych                    

w kwocie szacunkowej około 820 tys. zł w jednostkach oświatowych. Dodał, że 

trwają także prace nad przeprowadzeniem regulacji wynagrodzeń pracowniczych                

w ZWiK, ZADM i MOPS. 

 Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły  informację na temat stanu 

przygotowań do obchodów „Dni Grajewa 2022”. 

 / głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad:ogłosił wynik głosowania, a następnie 



przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

Ad 12.  

Informacja na temat funkcjonowania w 2021 r. Zakładu Administracji 

Domów Mieszkalnych w Grajewie oraz informacja na temat zasobów 

mieszkaniowych miasta. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 13 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Budżetu RM    ( Plan pracy na 2022 rok) 

referują: Dyrektor ZADM, Marianna Haraś 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu pt.:                   

”Informacja na temat funkcjonowania w 2021 r. Zakładu Administracji 

Domów Mieszkalnych w Grajewie oraz informacja na temat zasobów 

mieszkaniowych miasta”. 

O głos poprosił Radny Andrzej Ciechanowicz. 

Radny, Andrzej Ciechanowicz: podziękował pani Dyrektor ZADM za wyczerpujące                                     

i szczegółowe informacje dot. funkcjonowania ZADM.  

Dyrektor ZADM, Marianna Haraś: przedstawiła zebranym bieżące informacje  dot. 

gospodarowania i problemów mieszkaniowych w zasobach komunalnych miasta. 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły  informację na temat 



funkcjonowania w 2021 r. Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych w 

Grajewie oraz informacja na temat zasobów mieszkaniowych miasta. 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad:ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

Ad 13.  

 Informacja na temat zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania 

ścieków realizowanego przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji                                 

w aspekcie rzeczowo-finansowym w 2021 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 14 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Gospodarki Komunalnej  RM    ( Plan pracy na 2022 rok) 

referują: Dyrektor ZWiK, Grzegorz Purwin 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu pt.:                    

” Informacja na temat zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania 

ścieków realizowanego przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji                                

w aspekcie rzeczowo-finansowym w 2021 r.” 

O głos poprosiła Radna Elżbieta Nietupska. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej,Elżbieta Nietupska: 

zapytała, czy planowana jest modernizacja miejskiej oczyszczalni ścieków                              

w Grajewie? 

Burmistrz, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że zakład budżetowy jakim jest ZWiK 



nie jest w stanie sfinansować  tego rodzaju przedsięwzięcia, gdyż jest to koszt rzędu 

70-80 mln zł z tym, że modernizacja tego obiektu jest konieczna. Dodał, że należy 

zastanowić się z jakich źródeł zewnętrznych można byłoby to sfinansować.  

Poinformował, że aktualnie Zakład wykazuje stratę finansowa w wysokości ok.                   

200 tys. zł, a dodatkowo w ZWiK konieczna jest regulacja płac. Kontynuując 

wypowiedź  dodał, że aktualnie Zakład przygotowuje projekt nowej taryfy, co na 

pewno spowoduje podwyżkę opłat za wodę i ścieki, chociaż decyzję w tej sprawie 

podejmie organ regulacyjny tj. Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie. 

Wspomniał także o pomyśle ewentualnego włączenia ZWiK do Spółki PEC. 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia ww. informacji. 

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły informację na temat zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków realizowanego przez 

Zakład Wodociągów i Kanalizacji w aspekcie rzeczowo-finansowym                       

w 2021 r. 

 / głosowanie:   18 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad:ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

Ad 14.  

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad: poinformował, że aktualnie 



komisje będą procedowały projekty uchwał. Dodał, że zadaniem komisji jako 

wewnętrznego organu rady jest ich zaopiniowanie - zgodnie z trybem 

regulaminowym. 

a)zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  ustalenia lokalizacji 

inwestycji mieszkaniowej przy ulicy płk. Tadeusza Falewicza na działkach 

nr 2031/23, 2031/24, 2031/65, 2031/66, 20312/67, 2031/68, 2031/69, 

2031/115, 2031/117, 2031/118, 2031/119 obręb 001 w Grajewie;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 15 do prot./ 

wnioskodawca:  Burmistrz Miasta Grajewo  

referują: Projektanci Developer „Wasilewski”: Roberta Walczak, Dariusz Jackowski 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu  dot. 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie  ustalenia lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej przy ulicy płk. Tadeusza Falewicza na działkach nr 

2031/23, 2031/24, 2031/65, 2031/66, 20312/67, 2031/68, 2031/69, 

2031/115, 2031/117, 2031/118, 2031/119 obręb 001 w Grajewie. 

Następnie powitał  przedstawicieli Pracowni Projektowej PROJEKT PLUS Developer                

„ Wasilewski”, którzy opracowali koncepcję zagospodarowania ww. terenu.  

O głos poprosił Burmistrz Miasta p. Dariusz Latarowski. 

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: zapoznał radnych z założeniami oraz przybliżył 

i wyjaśnił treść ww. projektu  uchwały.          

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: zapytał o planowaną liczbę mieszkań? 



Dyrektor Zarządzający Firmy Developer Wasilewski Sp. z o.o. Sp.k.,  Robert Walczak: 

odpowiedział, że planowana inwestycja dotyczy budowy budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego wraz z halą garażową na samochody osobowe                       w 

kondygnacji podziemnej, towarzyszącą infrastrukturą techniczną, elementów małej 

architektury oraz zagospodarowania terenu. Kontynuując powyższy wątek 

przedstawił podstawowe parametry techniczne inwestycji mieszkaniowej: 

- łączna powierzchnia użytkowa mieszkań  - do 3300m2 ( 45 -55 mieszkań), 

- ilość kondygnacji  - do 6 kondygnacji nadziemnych i 1 kondygnacji podziemnej, 

- szerokość budynku w części nadziemnej – do 16,0m, 

- długość budynku w części nadziemnej – do 65 m. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM, Monika Stefańska: podniosła temat 

braku wystarczającej, zdaniem mieszkańców tej ulicy miejsc parkingowych przy 

obiektach wielorodzinnej zabudowy. 

Dyrektor Zarządzający Firmy Developer Wasilewski Sp. z o.o. Sp.k.,  Robert Walczak: 

odpowiadając poinformował, że w jego ocenie i zgodnie z zapisami zawartymi w 

projekcie uchwały Rady Miasta Grajewo podany tam wskaźnik 1,5 miejsca 

parkingowego na 1 lokal mieszkalny jest optymalny.  Podkreślił raz jeszcze, że to 

radni Grajewa przyjęli ten wskaźnik w uchwale regulującej warunki projektowanej 

inwestycji  mieszkaniowej przy ul. płk. Tadeusza Falewicza.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej,Elżbieta Nietupska: 

zapytała, czy budowa bloku o 6 kondygnacjach nadziemnych nie przysłoni światła 

słonecznego mieszkańcom okolicznych już istniejących bloków? 



Dyrektor Zarządzający Firmy Developer Wasilewski Sp.z o.o. Sp.k.,  Robert Walczak: 

odpowiadając radnej wyjaśnił, że nie istnieje takie zagrożenie dlatego, że kwestie 

dot. tej tematyki są ściśle uregulowane w przepisach i projektując konkretny 

budynek projektanci muszą uwzględnić te wymogi. 

Radny,Andrzej Ciechanowicz: powiedział, że on również utożsamia się                                

z wątpliwościami zgłoszonymi przez Radną Stefańską. Wskazał, że zgodnie                            

z procedowaną uchwałą dot. obwodów szkolnych ul.  Falewicza będzie należała do 

obwodu Szkoły Podstawowej nr 1, a granice obwodów szkolnych w miastach ze 

względu na bezpieczeństwo uczniów nie powinny przecinać arterii komunikacyjnych 

i ruchliwych ulic.  

Radny, Paweł Filip Zalewski: zapytał o wskaźniki dot. miejsc parkingowych w innych 

miastach? 

Dyrektor Zarządzający Firmy Developer Wasilewski Sp.z o.o. Sp.k.,  Robert Walczak: 

odpowiedział, że sytuacja jest rożna w zależności  od miasta i dodał, że                  

w jego ocenie w Grajewie jest przyzwoicie.  

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: zapytał projektantów kiedy firma Developer 

„Wasilewski” zamierza rozpocząć budowę budynku wielorodzinnego? 

Dyrektor Zarządzający Firmy Developer Wasilewski Sp.z o.o. Sp.k., Robert Walczak: 

odpowiedział, że prawdopodobnie wiosną przyszłego roku.  

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały.  



Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały 

w sprawie  ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ulicy płk. 

Tadeusza Falewicza na działkach nr 2031/23, 2031/24, 2031/65, 

2031/66, 20312/67, 2031/68, 2031/69, 2031/115, 2031/117, 2031/118, 

2031/119 obręb 001 w Grajewie – bez poprawek.  

 / głosowanie:   13 -głosów-za,  2-przeciw,  2-wstrz. się. / 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

zarządził przerwę w obradach od 11.55 do 12.10. Po przerwie wznowił obrady 

komisji i przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez miasto Grajewo 

oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 16 do prot./ 

wnioskodawca:  Burmistrz Miasta Grajewo   

referują: Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu  dot. 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez miasto Grajewo 

oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych. 

Następnie zapytał, czy w tym punkcie ktoś chciałby zabrać głos ?  

O udzielenie głosu poprosił Radny Andrzej Ciechanowicz. 



Radny, Andrzej Ciechanowicz: krytycznie odniósł się do przypisania ulic: płk. 

Tadeusza Falewicza i Jana Pawła II do obwodu Szkoły Podstawowej  nr 1, które 

wcześniej należały do obwodu Szkoły Podstawowej nr 4. Zarzucił autorom takiego 

podziału brak logiki oraz zwrócił uwagę, że przez taki podział piesza droga ucznia                                

z domu do szkoły i odwrotnie znacznie się wydłuży. Zaznaczył, że zmiany                                   

w obwodach szkół podstawowych to  korekty które powinny mieć na celu skrócenie 

drogi do szkoły oraz zwiększenie bezpieczeństwa uczniów w drodze do danej 

placówki szkolnej. Kontynuując powyższy wątek dodał, że ponadto granice 

obwodów szkolnych w miastach ze względu na bezpieczeństwo uczniów nie powinny 

przecinać arterii komunikacyjnych i ruchliwych ulic.  

Burmistrz, Dariusz Latarowski: odpowiedział, że ustalając w projekcie uchwały taki 

podział  kierowano się danymi demograficznymi dot. liczby dzieci na wymienionych 

ulicach. Jak podkreślil, zjawiskiem utrudniającym planowanie kształtu obwodów 

szkół podstawowych są zmiany demograficzne. Zwiększanie lub zmniejszanie liczby 

mieszkańców danej części miasta często jest wynikiem nierównomiernego 

zainteresowania i pewnych trendów w wyborze osiedli. Powiedział, że nowe granice 

szkoł pozwolą na dalsze funkcjonowanie trzech podstawowych szkół podstawowych 

o podobnej wielkości w mieście Grajewo. Podkreślił, że chodzi o to, aby we 

wszystkich szkołach utrzymać w miarę równe obłożenie, unikając sytuacji 

przeciążenia niektórych placówek, co negatywnie wpływa zarówno na efekty 

nauczania, jak i komfort  Zaznaczył także, aby p. radny A. Ciechanowicz nie 

doszukiwał się w takim podziale żadnych ukrytych intencji czy „drugiego dna”. Dodał 

także, że mimo wydzielenia obwodów szkolnych co wynika z przepisów, każdy rodzic 



ma prawo ubiegać się o przyjęcie dziecka w innym obwodzie szkolnym. Wyjaśnił, że 

skorzystanie z miejsca w szkole obwodowej jest prawem rodzica, ale nie jego 

obowiązkiem, tzn. rodzice mogą ubiegać się o przyjęcie do szkoły poza obwodem.  

Radny, Andrzej Ciechanowicz: zripostował, że prawem radnego jest zadawanie pytań 

organowi wykonawczemu gminy, a ten ma obowiązek udzielić odpowiedzi. 

Radny, Paweł Filip Zalewski: zaapelował do prowadzącego obrady komisji                              

o reagowanie na te niedopuszczalne – zdaniem radnego praktyki stosowane przez 

Burmistrza przy udzielaniu odpowiedzi na niektóre pytania radnych. 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: w związku z brakiem kolejnych 

zgłoszeń do dyskusji zebrał jej najistotniejsze wątki, a następnie zarządził 

głosowanie w sprawie zaopiniowania ww. projektu uchwały.  

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały 

w sprawie  ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez miasto Grajewo oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych- bez poprawek. 

 / głosowanie:   11 -głosów-za,  3-przeciw,  1-wstrz. się. / 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez miasto 

Grajewo; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  



z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 17 do prot./ 

wnioskodawca:  Burmistrz Miasta Grajewo   

referują: Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu  dot. 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez miasto 

Grajewo. 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? W związku                         

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały.  

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały 

w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych                           

w szkołach prowadzonych przez miasto Grajewo- bez poprawek. 

 / głosowanie:   15 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się. / 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad:ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

d) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2022 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 18 do prot./ 

wnioskodawca:  Burmistrz Miasta Grajewo   



referują: Główna Księgowa UM, Monika Dziejma 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu  dot. 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2022 r. 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? W związku                         

z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie w sprawie zaopiniowania ww. 

projektu uchwały. 

Komisje w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowały  projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2022 r.- bez poprawek. 

 / głosowanie:   13 -głosów-za,  0-przeciw,  2-wstrz. się. / 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

Ad 15.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: procedurze przyjęcia poddał protokół                

z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji, który wyłożony był na sali obrad. 

W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu zarządził głosowanie                                     

w sprawie jego przyjęcia.  

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół nr 39/22 z dnia                                            

27 kwietnia 2022 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - 

bez uwag, co do treści.  

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się/ 



Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad:ogłosił wynik głosowania, a następnie 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

Ad 16.  

Sprawy różne 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: otworzył realizację punktu jak wyżej.  

W ramach wolnych wniosków i informacji  poruszono następujące tematy.  

Burmistrz Miasta, Dariusz Latarowski: w tym punkcie porządku obrad przedstawił 

radnym sprawę lokalizacji dworca autobusowego przypominając  o zabezpieczeniu 

w budżecie miasta na 2022 rok środków finansowych na zakup kontenera dla 

podróżnych PKS. Następnie poprosił radnych o zastanowienie się nad lokalizacją 

tego obiektu dworcowego wskazując kilka ewentualnych miejsc. Kontynuując temat 

zapytał czy alternatywą dla zakupu kontenera nie powinno być opracowanie 

dokumentacji na budowę budynku.  

Kilkoro radnych w swoich wypowiedziach dot. dworca PKS negatywnie oceniło 

koncepcję zakupu kontenera, stwierdzając, że mieszkańcy miasta nie odbierają 

dobrze  tego pomysłu. 

Ad 17.   

Zamknięcie posiedzenia. 

Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad: w związku z wyczerpaniem 

wszystkich tematów objętych porządkiem obrad o godz. 11.40 zamknął posiedzenie, 

pożegnał zgromadzonych, dziękując wszystkim za udział.  

 



Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokołowała: Barbara Poniatowska 

 

                                      Przewodniczący Obrad 

                                                       /Przewodniczący Komisji Budżetu RM/ 

                                                                 Andrzej Niewiarowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 


